

生产MAXIMAL美科斯FBT15推垛叉车蓄电池80V690Ah/6PZS690叉车电瓶组

产品名称	生产MAXIMAL美科斯FBT15推垛叉车蓄电池80V690Ah/6PZS690叉车电瓶组
公司名称	广州贝朗斯动力电源有限公司
价格	40020.00/组
规格参数	品牌:贝朗斯 型号:80V6PZS690 生产地:广东
公司地址	中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号
联系电话	86 020 86603123 13538843060

产品详情

美科斯推垛叉车蓄电池80V6PZS690电池型号规格，2011年成功地被评定为“重点扶持的高新技术企业”。美科斯总投资规模4.2亿元人民币，占地面积130000平方米，以物流装卸搬运机械为主导产品，年设计产能为30000台，可实现产值25亿元人民币。广州贝朗斯公司专业美科斯电瓶叉车蓄电池供应销售，在全国各地均设立二级分销网点。

The model specification of the 80V6PZS690 battery of Maxus stack forklift battery was successfully assessed as a "High-tech Enterprise Supported by the State" in 2011. With a total investment of 420 million yuan and an area of 130,000 square meters, Maxus takes logistics handling machinery as its leading product, with an annual design capacity of 30,000 units and an output value of 2.5 billion yuan. Guangzhou Bairance Company specializes in the supply and sale of batteries for Mercus battery forklifts, and has established secondary distribution networks throughout the country.